
                                                                                                                
 

Zápis Výkonná rada  
 
Termín: 18.února 2025 
 
Místo konání: Svor, obecní úřad 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Výkonná rada je usnášeníschopná. 
 
Program: 
 
1/ Schválení podání žádosti Podpora destinačních managementů 2025+ 

2/ Plán péče CHKO Lužické hory 

3/ Schválení přijetí nových členů DMO 

4/ Plán termínů VR a ČS na rok 2025 

5/ Diskuse 

 
 
1/ Schválení programu VR 
 
PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 
 
Usnesení VR 1/1/2025 

Výkonná rada  schvaluje program v předkládaném znění. 

 

2/ Pověření zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Zapisovatelkou je paní Marie Kárová a navrženými ověřovateli jsou navrženi Kateřina 

Jonáková  a Petra Vojtěchová. 

 

PRO     8  PROTI               0 ZDRŹEL SE                 0 
 

Usnesení VR 2/1/2025 

Výkonná rada  pověřuje paní Marii Károvou zapisovatelkou a paní Kateřinu Jonákovou a 

Petru Vojtěchovou jako ověřovatelky zápisu. 

 



                                                                                                                
3/ Schválení podání žádosti  

Marie Kárová představila program Podpora destinačních managementů MMR na rok 2025. 

Rizika pro DMO jsou velká, podmínky jsou nastavené nesmyslně. Má dojít k úpravě a 

posunutí termínu podání žádosti, ale doposud není změna na www vyvěšena. Stejně tak 

chybí metodický pokyn – riziko, že každý kontrolor z CRR si vyloží plnění jinak. Doporučeno 

čerpat celou alokovanou částku – mohlo v budoucnu dojít ke snížení např. ve prospěch 

krajských. Pro DMO je 971 058, 48 a vlastní podíl činí 242 764,62. Min. ze 60% se musí čerpat 

na mzdové prostředky. Zbývajících 485 529 buď čerpat jen na bezpečné aktivity (nájem, 

energie, branding) a částečně v režimu de minimis (propagační brožura Lužické hory a 

Podještědí).  

  

 

PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 
 

Usnesení VR 3/1/2025 

Výkonná rada schvaluje podání žádosti na MMR v plné výši alokace pro DMO.   

 

4/ Plán péče CHKO 

Jan Šmíd upozornil, že Plán péče CHKO Lužické hory měl platnost pouze do konce roku 2024. 

Aktuálně je tedy třeba tvořit plán nový. Je zapotřebí, aby se zapojily obce, resp. vyzvat 

vedení CHKO, aby byly přizvány další subjekty – DMO – do pracovní skupiny.  Ředitelka DMO 

pozve ředitele CHKO Ing. Bestu na jednání VR v Jablonném. Předseda spolku projedná i na 

kraji s Ing. Klápštěm postup. 

 

PRO  8  PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 
 

Usnesení VR 4/1/2025 

Výkonná rada pověřuje ředitelku domluvit jednání s CHKO a pozvat zástupce na příští 

Výkonnou radu.   

 

5/ Schválení nových členů 

Ředitelka předložila návrh na schválení nových členů spolku: 

Penzion Dvůr pohody, IČ: 28459393 

Bohemian Cottage s.r.o., IČ: 05549736 

Mandavan, z.s. IČ: 03732363 

Curia Vítkov z.s., IČ: 70200599 

 

 
 
 



                                                                                                                
 
PRO   8 PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 
 

Usnesení VR 5/1/2024 

Výkonná rada schvaluje nové členy spolku Penzion Dvůr pohody, IČ: 28459393; 

Bohemian Cottage s.r.o., IČ: 05549736; Mandavan, z.s. IČ: 03732363; 

a Curia Vítkov z.s., IČ: 70200599. 

 

6/ Plán termínů VR/ ČŠ 

 
Návrh dalšího termínu VR a ČS je stanoven na 29.května 2025 v Jablonném v POdještědí. Na 
Výkonnou radu bude přizván na jednání i zástupce CHKO Lužické hory. 
 
PRO   8 PROTI   0 ZDRŹEL SE                 0 
 

Usnesení VR 6/1/2024 

Výkonná rada schvaluje termín a místo konání 29.5. v Jablonném v Podještědí následující 

Výkonné rady a Členské schůze. 

 

7/ Diskuse 

Ředitelka informovala o nastávajících akcích a setkání, jako jsou veletrhy v Dánsku, v Praze a 

ve Wroclawi, dále fam trip pro německá informační centra a hotely 2.dubna a networkingová 

akce pro německou i českou stranu 22.května. Ideální místo by byl opět Hrádek – dobrá 

dostupnost a strategická poloha na hranicích. Pan Farský navrhuje prostory Besedy. 

 

Ředitelka informovala o stavu krajské DMO – má vybraného ředitele, který aktuálně hledá 

tým. První setkání s regionálními DMO je naplánováno na jaro. Je důležité nastavit hranice a 

kompetence od počátku, aby nedošlo k přetahování partnerů regionálních DMO.  

 

Radek Patrák a Jan Šmíd shrnuli stav projektu Přírodě blízké stezky  a (ne)spolupráci 

s Trutnov Trails a Martinem Metelkou. Aktuálně byla jejich odevzdaná práce detailně 

připomínkována a byli vyzváni k nápravě. Odevzdaná práce neodpovídá zadání.  

 

Ředitelka referovala, že krom nových členů jsou ve výhledu i nové spolupráce s partnery 

z podnikatelského sektoru – všichni partneři jsou finančně zapojeni.  

 

Pan Farský nabídl možnost rozšíření  virtuální prohlídky Hrádku nad Nisou pro celé území 

Lužické hory s tím, že by se tak lépe aplikace využila. Diskutovaly se různé možnosti a 

dostupnost podobných aplikací. Největší potíž je v marketingu a „protlačení“ ke koncovému 

uživateli. Další potíž je v plnění obsahem -  časově a personálně náročné.  



                                                                                                                
Radek Patrák doporučil zaregistrovat značku a claim „Neobjevený klenot severu“, aby 

nedošlo v budoucnu k převzetí a parazitování na značce.  

 

Marie Kárová navrhuje, aby se spolek přejmenoval na DMO Lužické hory a Podještědí, což 

dává větší logiku. Zvláště když německá strana nijak s termínem Lužické hory nepracuje. Jan 

Šmíd doporučuje zachovat logo a claim ve stávajícím stavu – tedy nerozšiřovat o termín 

Podještědí.  

 

 
Zapisovatel: Marie Kárová 
 
 
Schválil: 
 
Kateřina Jonáková      Petra Vojtěchová 


